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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatja-e a kiskereskedelemben dolgozókat és a 
szépségipari vállalkozásokat segítő javaslatainkat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyre  többen  jelentkeznek,  különösen  a  kiskereskedelmi  és  szépségipari  vállalkozók  és
alkalmazottak, akik úgy érzik, hogy gazdaságilag ellehetlenülnek, hiszen valamilyen oknál fogva
nem tudják  igénybe  venni  azokat  az  eszközöket,  amelyeket  a  Kormány  hozott,  vagy  a  nekik
szükséges segítség mind a mai napig nem született meg.

A  szépségipari  vállalkozók  külön  sérelmezik,  hogy  ők  miért  nem  élhetnek  a  bértámogatás
lehetőségével, hiszen ebben a szegmensben kb. 90%-ban egyéni vállalkozók dolgoznak. Ők hiába
nem kötelesek néhány hónapig az adót megfizetni, mivel jövedelmük 0, ezért a megélhetésük kerül
veszélybe.

A kiskereskedelemben érintettek részéről számos jelzés érkezett arról, hogy a magántulajdonban
álló  üzlethelyiségek esetén  miért  nem született  a  bérleti  díjat  mérséklő,  a  bezárás  idején  pedig
felfüggesztő kormánydöntés. Ennek hiányában ugyanis mindenkinek egyesével kell megállapodnia
a  tulajdonossal,  akiknek  a  jó  része  nem  hajlandó  fizetési  könnyítéseket  elfogadni.  A
bevásárlóközpontokban továbbra is megkövetelik a díjak megfizetését, természetesen továbbra is
euróban. Sok vállalkozással szemben indult ezért felszámolási eljárás, mert tartozása halmozódott
fel.

Ezen problémák miatt nyújtott be az MSZP Képviselőcsoportja két határozati javaslatot, mely a
szükséges  döntések  meghozatalát  javasolja  az  Országgyűlésnek:  bértámogatási  lehetőséget  a
szépségipari  vállalkozóknak,  valódi  segítséget  jelentő  anyagi  könnyítést  a  kiskereskedelmi



szektornak!

A kifejtettekre tekintettel arra kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Támogatja-e a határozati javaslatokban foglaltakat?

2.  Támogatja-e,  hogy  a  szépségipari  vállalkozók  is  igénybe  vehessék  a  bértámogatás
lehetőségét?

3.  Lesz-e  kormányzati  döntés  a  magántulajdonú üzlethelyiségek  bérleti  díjának ideiglenes
csökkentéséről/felfüggesztéséről? Ha nem, miért nem?

Tisztelettel várom válaszát.
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